
Commissie ontwikkeling 04 februari 2016 20:00
Beste raadsleden.

Graag vraag ik uw aandacht voor het groen in Haarlem. Te vaak worden voorstellen voorgelegd 
zonder de consequenties voor de gezonde bomen en het m2 groen aan te geven. Wilt u bij 
onderstaande agendapunten hier aandacht voor vragen?

Met vriendelijke groet

Hilde Prins
Lid Haarlemse bomenwachters 
Contactpersoon landelijke Bomenstichting

https://gemeentebestuur.haarlem.nl/Vergaderingen/Commissie-ontwikkeling/2016/04-
februari/20:00/2015560097-nbsp-brief-van-wethouder-Jeroen-van-Spiik-d-d-4-ianuari-2016-inzake-
wensen-St-Jacob-voor-herontwikeling-Boerhaave
Ten koste van hoeveel gezonde bomen en m2 groen gaan deze voorstellen. Bomen aan de Boerhave 
laan en in het projectgebied?

https://gemeentebestuur.haarlem.nl/bestuurliike-stukken/2016044039-Jaarplanning-commissie-
Ontwikkeling-vergadering-4-februari-2Q16.pdf
Kan dit jaar in elke toelichting bij een voorstel worden aangegeven ten koste van hoeveel gezonde 
bomen en m2 groen dit gaat? De commissie moet een maatschappelijke afweging kunnen maken. In 
de voorstellen moet worden opgenomen dat de raad instemt met de kap van het noodzakelijk 
aantal bomen om het project te kunnen uitvoeren. Dit besluit is de grondslag voor de kapvergunning.

https://gemeentebestuur.haarlem.nl/bestuurliike-stukken/2015535374-2-lnformatienota-
startnotitie-aanbesteding-Slachthuisterrein-l.pdf
Wilt u in de kernboodschap opnemen dat de gemeente gaat voor boombehoud en m2 groen in de 
Slachthuisbuurt? Dat het verminderen van m2 groen en de kap van gezonde bomen moet worden 
gemotiveerd? Want in 2010 was
Slachthuisbuurt een verdichte buurt zonder voortuin met60won/ha, 19m2groen, 0,47bomen per woning

https://gemeentebestuur.haarlem.nl/bestuurliike-stukken/2016035688-brief-van-wethouder-Jeroen-van-Spiik-
d-d-19-ianuari-2016-inzake-stand-va-zaken-ontwikkeling-plan-Plaza-West-vm-EKP-terrein-l.pdf
Voor de verdere uitwerking van het schetsontwerp zullen de gemeente en ontwikkelaar met elkaar in
overleg treden over ten minste de volgende onderwerpen: Kan het behoud van m2 groen en
gezonde bomen hier aan worden toegevoegd? De commissie moet een maatschappelijke afweging
kunnen maken tav de noodzaak om bomen te kappen.
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